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Dagsorden
1. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2

2. Kl. 18.05 Aftale om video efter mødet 2

3. Kl. 18:05 Meddelelser 2

4. Kl. 18:30 Opfølgning på skolens årlige udviklingssamtale 2

5. Kl. 19:15 Den gode fortælling om KGS - årshjul og initiativer 3

6. Kl. 20:00 Kontaktforældremøde 3

7. Kl. 20:45 Indkomne forslag 3

8. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4

9. Næste møde d. 14. december 4

10. Evt. 4
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1. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt
godkendelse af mødeleder og ordstyrer

Referat:

Referatet er godkendt

2. Kl. 18.05 Aftale om video efter mødet
Janne og Marie

Sendes ud til forældre og medarbejdere

3. Kl. 18:05 Meddelelser

Elevråd

Der har pt ikke været afholdt elevrådsmøde i udskolingen

Elevråd øst har afholdt møde og har talt om pausefag:

● Pausefag er voksenstyrede aktiviteter med lærere (og snart også pædagoger)
● Det kan være gemmeleg, fangeleg, brætspil
● Ideer til pausefag: beachvolley ved sand-søen, flere ting til legetøjsbiksen (er lige indkøbt)

Medarbejderrepræsentanter

● LMU (lokalt med udvalg) har været på kursus i med-systemet
● Trivselsuge i uge 48 (udskolingen). Fokus på trivsel blandt både elever og personale. Der er nedsat et

udskolingsråd af koordinatorer, ledelse og tr/amr, der planlægger ugen. Om fredagen er der opfordret til at
forældrene overtager undervisningen fra kl 8-12. Bestyrelsen bakker op om tiltaget.

● Der er arbejdet med fælles tilgang i udskolingsklasserne - startende i personalegruppen og bliver arbejdet ud i
elevgruppen

Ledelse

● Indskrivningsaften/åbent hus for skolestartere. Godt besøgt på begge matrikler
● Børnenes dag på mandag
● Ny afdelingsleder Peter Møhr er ansat i indskoling øst - starter pr 1/12
● Dialogmøde i udskolingen - godt møde, gode og konstruktive tilbagemeldinger. Fokus på den faglige udvikling i

klasserne

Bestyrelsesformand

● Skolebestyrelsesseminar
○ “Sammen om skolen” blev præsenteret. Nationalt koncept, der bliver forankret lokalt i Herlev. Marie

Topp bliver forældrerepræsentant for skolebestyrelserne i Herlev
■ Trivsel
■ Stærke børnefællesskaber
■ Senere: Frisættelsesdagsorden
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○ Hver skolebestyrelse modtager en bog: Skolebestyrelser der skaber forandring
● Kick off for sammen om skolen er flyttet til 17/ 2023

Skoleråd

● Skolerådsmøde
○ Oplæg om højt begavede elever (Lindehøjskolen)

Andet

4. Kl. 18:30 Opfølgning på skolens årlige udviklingssamtale

Ansvarlig: Jonas

Baggrund:

Skolens ledelse afholder hvert år en samtale med forvaltningen om skolens udvikling. Tidligere blev der udarbejdet en
kvalitetsrapport efterfølgende. Denne procedure er ændret og i år er et overgangsår mod udviklingssamtaler med
udgangspunkt i udviklingsplanen 2023-26. Skolens ledelse har haft en udviklingssamtale med forvaltningen med
udgangspunkt i data og fokus på det fremadrettede arbejde skolen er i gang med.

Formål:
Skolebestyrelsen

- orienteres om og drøfter  indholdet i udviklingssamtalen, herunder gennemgår de data, ledelse og forvaltning
har drøftet til samtalen med fokus på den årlige trivselsvurdering.

- nedsætter et udvalgt til at lave en proces for, hvordan vi får opdateret skolens
antimobbestrategi/trivselspolitik.

Bilag (kan kun ses af bestyrelsen: Datagrundlag for Kildegårdskolen1.docx

Referat:

Bestyrelsen blev orienteret om udviklingsmødet med forvaltningen. Data blev gennemgået og drøftet.

Bestyrelsen er optaget af trivselsdagsorden og der nedsættes et udvalg (Lisbeth og Ask) for at udarbejde en proces
omkring trivselspolitik/mobbepolitik

5. Kl. 19:15 Den gode fortælling om KGS - årshjul og initiativer

Ansvarlig: Jonas/Marie

Baggrund:

Som led i arbejdet med kommunikation, har bestyrelsen i en længere periode drøftet, hvordan bestyrelsen kan være
med til at fremhæve den gode fortælling om Kildegårdskolen.

Formål:
Skolebestyrelsen

- kommer med ideer og drøfter sammen med ledelsen mulige initiativer for det kommende skoleår
- laver et bud på et årshjul for kommende kommunikation/aktiviteter
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Referat:

Bestyrelsen drøftede emnet og lavede en idebase, som skolen arbejder videre med.

6. Kl. 20:00 Kontaktforældremøde

Ansvarlig: Camilla/Lisbeth

Baggrund: Skolebestyrelsens forældrerepræsentanter afholder kontaktforældremøde for hele skolens kontaktforældre
d. 22. november kl 19:30-21:00, hvor vi blandt andet vil sikre input til det kommende arbejde med Princip for
kommunikation samt facilitere videndeling på tværs af kontaktforældregrupper.

Formål:
Skolebestyrelsen

- orienteres om og drøfter indhold og form for kontaktforældremødet.
- Aftaler rollefordeling og hvem der deltager på dagen
- Aftaler videre proces i forhold til at omsætte input fra kontaktforældremødet til et oplæg til

årgangskoordinatorernes drøftelse af input til Princip for kommunikation.

Referat:

Plan for dagen blev drøftet og rettet til.

Foregår på øst. Der sendes en reminder ud.

Efter kontaktforældremødet samles input og sendes til årgangskoordinatorer for yderligere input til princip for
kommunikation

7. Kl. 20:45 Indkomne forslag

Ansvarlig: Marie

Følgende forslag er modtaget:

Løbehjulstativ ved cykelparkering mellemtrin

Formål:

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem.

Referat:

Skolen kan pt ikke prioritere midler til at etablere faste stativer, men der arbejdes på andre løsninger i dialog med
mellemtrinnet.

8. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen
Der er oprettet et dokument i drev til gode ideer
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9. Næste møde d. 14. december
Sang: lucia

10. Evt.
Fokus på medarbejdernes dag ift at der er noget alle steder. Det var flot i indskoling og meget lidt i udskoling
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